
 

 

 

Liikuntapalveluiden talouden sopeutuskohteet 
  
KULILK 16.09.2024 § 56    
923/02.02.00.00/2024    
 

Kaupunginvaltuusto päätti 17.6.2024 § 49 Liikuntapalveluiden palveluverkkoa 
käsittelevässä kohdassa seuraavasti: 
 
“Liikuntapaikkojen ylläpidosta laaditaan hoitotasosuunnitelma 
Liikuntapaikkaverkostoa ja liikuntapalveluiden käytössä olevien tilojen määrää 
vähennetään maltillisesti yksittäisistä liikuntapaikoista luopumalla. 
Liikuntapaikkakohteet on tuotava kulttuuri- ja liikuntalautakunnan tietoon. 
Liikuntapaikkojen osalta liikuntajohtaja tuo liikuntapaikkaverkoston kokonaisuuden 
lautakunnalle päätettäväksi. Vähällä käytöllä olevista leikkikentistä luopuminen 
tukee talouden hallintaa.” 
 
Liikuntapalveluiden talouden sopeutussumma on 259 000 euroa. Tästä 44 000 
euroa on toteutettu vuoden 2024 talousarviossa. Näin ollen vuoden 2025 
osuudeksi jää 215 000 euroa. Näiden lisäksi liikuntapalveluiden taksakorotuksilla 
lisättiin vuoden 2024 tulostavoitetta 200 000 euroa. 
 
Esitys liikuntapalveluiden vuoden 2025 talouden tasapainotuskohteiksi ovat 
seuraavat:  
 
- Enon jäähallin pukusuojarakennus  25 000 euroa 
- Paavontie 5   20 000 euroa 
- Hopearinteen uima-altaan tuki  10 000 euroa 
- Lykynlammen maja   60 000 euroa 
- Utran ilma-aserata   63 000 euroa 
- Rantakylän ja Koveron luistelukentät  12 000 euroa 
- Hiihtoladut   25 000 euroa 
    = 215 000 euroa 
 
Valmistelija: liikuntajohtaja 
 
Sivistys- ja hyvinvointijohtajan päätösehdotus: 
Kulttuuri- ja liikuntalautakunta päättää,  
 
että liikuntapalveluiden talouden sopetuskohteet ovat seuraavat: 
 
- Enon jäähallin pukusuojarakennus  25 000 euroa 
- Paavontie 5   20 000 euroa 
- Hopearinteen uima-altaan tuki  10 000 euroa 
- Lykynlammen maja   60 000 euroa 
- Utran ilma-aserata   63 000 euroa 
- Rantakylän ja Koveron luistelukentät  12 000 euroa 
- Hiihtoladut   25 000 euroa 
    = 215 000 euroa 
 
Päätös: 
Keskustelun aikana Teemu Arponen ehdotti sivistys- ja hyvinvointijohtajan 
pohjaehdotuksesta poiketen, että Utran ilma-aserata poistetaan liikuntapalveluiden 
talouden sopeutuskohteista.  
  
Tapani Nuutinen kannatti Teemu Arposen tekemää ehdotusta.  
  
Puheenjohtajan esityksestä päätettiin suorittaa asiassa nimenhuutoäänestys siten, 
että ne, jotka kannattavat sivistys- ja hyvinvointijohtajan pohjaehdotusta 
äänestävät JAA ja ne, jotka kannattavat Teemu Arposen tekemää kannatettua 
päätösehdotusta äänestävät EI.   
  



 

 

Suoritetussa äänestyksessä annettiin 2 JAA -ääntä (Piironen, Vanhanen) ja 6 EI -
ääntä (Arponen, Häkki, Eteläpää, Honkanen, Nuutinen, Kärnä-Välimäki), poissa 3 
(Kuronen, Sorsa, Tofferi). Puheenjohtaja totesi äänestyksen tulokseksi tulleen 2-6.   
 
Kulttuuri- ja liikuntalautakunta päätti siten hyväksyä Teemu Arposen tekemän 
kannatetun päätösehdotuksen.  
 
Keskustelun aikana Päivi Eteläpää ehdotti sivistys- ja hyvinvointijohtajan 
pohjaehdotuksesta poiketen, että Hopearinteen uima-altaan tuki poistetaan 
liikuntapalveluiden talouden sopeutuskohteista ja vuokrasopimusta ei irtisanota.  
  
Tapani Nuutinen kannatti Päivi Eteläpää tekemää ehdotusta.  
  
Puheenjohtajan esityksestä päätettiin suorittaa asiassa nimenhuutoäänestys siten, 
että ne, jotka kannattavat sivistys- ja hyvinvointijohtajan pohjaehdotusta 
äänestävät JAA ja ne, jotka kannattavat Päivi Eteläpään tekemää kannatettua 
päätösehdotusta äänestävät EI.   
  
Suoritetussa äänestyksessä annettiin 1 JAA -ääntä (Arponen) ja 7 EI -ääntä 
(Häkki, Eteläpää, Honkanen, Nuutinen, Piironen, Kärnä-Välimäki, Vanhanen), 
poissa 3 (Kuronen, Sorsa, Tofferi). Puheenjohtaja totesi äänestyksen tulokseksi 
tulleen 1-7.   
 
Kulttuuri- ja liikuntalautakunta päätti siten hyväksyä Päivi Eteläpään  tekemän 
kannatetun päätösehdotuksen.  
 
Edellä mainituilla muutoksilla kulttuuri- ja liikuntalautakunta päätti hyväksyä 
sivistys- ja hyvinvointijohtajan päätösehdotuksen. 
 
Miikku Häkki jätti eriävän mielipiteen liikuntapalveluiden talouden 
sopeutuskohteeseen Enon jäähallin pukusuojarakennus. 
 
Päivi Eteläpää jätti eriävän mielipiteen liikuntapalveluiden talouden 
sopeutuskohteisiin Enon jäähallin pukusuojarakennus ja Lykynlammen maja. 
 
Sivistys- ja hyvinvointijohtaja Jani Kaasinen jätti päätökseen eriävän mielipiteen. 
 
Tilakeskuksen johtaja Joni Sorjonen oli kokouksessa asiantuntijana asian 
käsittelyn aikana. 
 

 


